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PROTOKOLL  
fra årsmøte 2024 i Roaldsida veglag 
      
Sted:   Varmestova, Hevsdalen  
Tid:   27.3.2024, kl 18:00 
Referent:  Nils Einar Ringstad 
 
 
 
 
Registrering 
14 personer fra 14 hytter/boenheter var til stede på årsmøtet. 
0 fullmakter ble fremlagt.  
 
Totalt var 14 av 149 medlemmer i veglaget representert på årsmøte. 
 
 
 
 
SAK 1: Åpning 
Styrets fungerende leder ønsket velkommen og informerte om gjennomføringen av årsmøtet. 
 
 
 
SAK 2: Valg av møteleder, referent og to til å underskrive protokollen 
Styret foreslo at Dag Nikolai Ryste leder møtet, at Nils Einar Ringstad er referent og at Pål Myklebust 
og John Kåre Flo velges til å godkjenne og signere protokollen. 
 
VEDTAK: 
Dag Nikolai Ryste leder årsmøtet. 
Nils Einar Ringstad er referent. 
Pål Myklebust og John Kåre Flo godkjenner og signerer protokollen. 

 

 

 
SAK 3: Innkalling, fullmakter og sakliste 
Møteleder viste til at innkallingen til årsmøtet er gjort i samsvar med vedtektenes bestemmelser.  
Innkallingen inneholdt forslag til sakliste, samt styrets innstillinger til sakene.  
 
Det ble videre informert om antall tilstedeværende medlemmer og fullmakter. Det ble ikke fremlagt 
noen fullmakter.  

 
VEDTAK:  
Innkalling og sakliste er godkjent. 
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SAK 4: Styrets beretning 2023 - 2024 
Møteleder viste til utsendt årsberetning og orienterte kort om hovedpunktene.  
 
VEDTAK: 
Styrets beretning tas til orientering.  
Styrets beretning gjøres tilgjengelig på veglagets hjemmeside www.roaldsida.no 
 
 
 
SAK 5: Årsregnskap 2023 
Regnskapet var på forhånd sendt til medlemmene sammen med øvrig dokumentasjon til årsmøtet.  
Styreleder kommenterte de største postene i regnskapet.  
Saldo på veglagets bankkonti var ved årsskiftet 2023/2024 kr 503 657,50 fordelt slik: 
Driftskonto: kr 397 730,50 
Konto for anleggsavgift: kr 105 927,00  
 
Revisjonsrapporten ble referert:  
«Til årsmøtet i Roaldsida veglag. 
Vi har revidert regnskapet for 2023. Vi har gått gjennom bilaga og kontrollert at dei bokførte 
inntekter og utgifter stemmer overeins med utskrift frå banken. Vi har ikkje noko å bemerke, og tilrår 
derfor at årsmøtet godkjenner regneskapet slik det ligg føre». 
Randi Langlo og Lars-Tore Opshaug 

 
VEDTAK: 
Regnskapet for 2023 er godkjent. 
 
 
 
SAK 6: Innkomne forslag 
FORSLAG NR 1: 
Forslagsstiller: Claus Callsen  
Forslaget gjelder: Asfalt/fastdekke, med 2 alternativer. Felles kost med Ringstadsetra.  
 
Alt 1:  
Fastdekke fra avkjøring FV60, opp forbi bossanlegget. Sluttkant 10 meter nedom kryss 
Økslevegen/Ringstadsetra.  
 
Alt 2: 
Fastdekke fra avkjøring FV60, opp forbi bossanlegget og 10 meter opp i kvar stikkveg etter krysset 
Økslevegen/Ringstadsetra.  
 
FORSLAGSTILLERS BEGRUNNELSE: 
Argumentet med kryssing av veg for prep maskiner held ikkje vatn. Det har vore på plan altfor lenge 

at det skulle komme skibru i området. Dette får begge veglag arbeide sammen om, opp imot 

skisenter, Stranda Kommune og Stranda IL ved langrennsgruppa.  

 

http://www.roaldsida.no/
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STYRETS INNSTILLING:  
Styret vurderer gjennomføring av forslaget som kostbart og lite hensiktsmessig. 

 
Forslag om asfaltering av hele eller deler av Økslevegen har blitt fremmet flere ganger tidligere. 
Avstemmningen i Årsmøtet 2021 resulterte i et klart flertall imot asfaltering. 
Lignende forslag har også blitt fremmet senere. Etter å ha innhentet pristilbud på asfaltering av det 
nå foreslåtte området avsluttet styret videre behandling av dette spørsmålet i 2022. 

 
Styret vurderer det heller ikke som veglagets oppgave å arbeide for etablering/bygging av skibro i 
området. Når skibro er nødvendig som løsning før fast dekke kan etableres blir dette et 
rekkefølgeforhold.  

 
Styret anbefaler at forslaget avvises. 
 
VEDTAK: 
Årsmøte ber det nye styret utrede alternativ 1. Evnt investering må tilbake til årsmøte 2025 for 
beslutning.  
 

 

FORSLAG NR 2: 
Forslagsstiller: Claus Callsen  
Forslaget gjelder: Bom for heile hyttefeltet. Felles kost med Ringstadsetra. 

Plassering nedom innkjøring til bossanlegget. 
 
FORSLAGSTILLERS BEGRUNNELSE: 
Hindre uønska ferdsel og parkering i hyttefeltet. 
 
STYRETS INNSTILLING:  
Styret har over tid arbeidet med ulike alternativer for å registrere, regulere og begrense biltrafikken i 

området. Både fysisk vegbom og digitale løsninger med skiltregistrering for fakturering av andre 

brukere enn medlemmene i veglaget er vurdert. Styret har til nå ikke konkludert i denne saken. 

Veglaget på Ringstadsætra har tidligere behandlet et forslag om å sette opp fysisk vegbom. Årsmøtet 

i veglaget på Ringstadsætra avviste dette forslaget. 

Styret anbefaler at årsmøtet ber det nye styret om å utrede spørsmålet grundig og komme tilbake 

med sin innstilling når de har konkludert. 

VEDTAK: 
Årsmøtet ber det nye styret om å utrede spørsmålet grundig og komme tilbake med sin innstilling når 

de har konkludert. 
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FORSLAG NR 3: 
Forslagsstiller: Claus Callsen  
Forslaget gjelder: Brøytekostnader 

Finne ein grunnsum for alle hytter og ein fast brøytesum pr gang, pr hytte når det er gjort bestilling i 
app. Skal være fullt mulig å komme fram til ein slik sum med å bruke all brøytedata som ligg i Mlogg 
Fritid. Hytter som har utleige betaler inn en fast sum på t.d. 2500,-.  
 
FORSLAGSTILLERS BEGRUNNELSE: 
Det oberserverast ofte at hytter som har utleige via diverse utleige selskap har bestilt brøyting men 
at der ikkje er noke aktivitet i boenhet. Det gir unødvendig brøyting og kostnad. 
 
STYRETS INNSTILLING:  
Dagens modell for fordeling av brøytekostnader ble vedtatt av Årsmøtet 2014. Kostnadene varierer 
mellom tre soner i veglagets område og fordelingen baseres på medgått tid og mengde grus som er 
brukt i de respektive sonene. Alle medlemmer innen hver sone blir fakturert samme beløp. 

 
Styret har tidligere bedt medlemmene om innspill til endringer i dagens praksis og fordelingsmodell. 
Samtlige forslag ble vurdert. De fleste av dem hadde det til felles at de var vanskelig å gjennomføre 
uten at det oppstår nye «om, viss og men», samt behov for mye oppfølging og etterarbeid.  

 
Hvordan skal bestillinger til helger det ikke kommer snø, og det dermed ikke brøytes, behandles? – 
eller helger der det brøytes én gang, eller kanskje to ganger, eller sågar fire ganger fordi det snør hele 
tiden – er alle alternativene én bestilling? Hva når Teigen brøyter fordi det er behov for det, men 
uten at det er bestilt? Hvordan skal vi håndtere store versus små brøytearealer ved de ulike hyttene? 

 
Så lenge veglaget er driftet av noen få personer på dugnad må systemene være enkle, slik at de ikke 
krever for mye oppfølging fra styret eller andre. 

 
Styret anbefaler at forslaget avvises. 
 
VEDTAK: 
Forslaget ble avvist enstemmig 
 
 
 
SAK 7: Vedtektsendringer 
FORSLAG NR 1: 
Forslagsstiller: Styret  
Forslaget gjelder: § 13 Anleggsavgift 
 
BEGRUNNELSE: 
Iflg vedtektenes § 13 skal anleggsavgiften «årlig reguleres i samsvar med «Byggekostnadsindeks for 
veganlegg, Drift og vedlikehold av veger». Beregnet beløp avrundes årlig opp til nærmeste hele 
hundre kroner» (Utdrag fra §13). 
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Statistisk sentralbyrås beregninger viser at kostnadene for drift og vedlikehold av veger økte med   
5,4 % fra 4. kvartal 2022 til 4. kvartal 2023. I 2023 var avgiften kr 16 600. Oppjustert med 5.4 % og 
avrundet opp til nærmeste hele hundre kroner blir ny avgift kr 17 500,-. 
 
INNSTILLING: 
Anleggsavgiften i vedtektenes § 13 endres fra kr 16 600,- til kr 17 500,-. 
 
VEDTAK: 
Anleggsavgiften i vedtektenes §13 endres til kr 17 500,-. Ny avgift gjelder fra 28.03.2024. Forslaget er 
enstemmig vedtatt.  
 
 
 
FORSLAG NR 2: 
Forslagsstiller: Styret  
Forslaget gjelder: § 14 Engangsvederlag for medlemskap 
 
BEGRUNNELSE: 
Iflg vedtektenes § 14 skal engangsvederlag for medlemskap «årlig reguleres i samsvar med 
«Byggekostnadsindeks for veganlegg, Drift og vedlikehold av veger»». (Utdrag fra § 14). 
 
Statistisk sentralbyrås beregninger viser at kostnadene for drift og vedlikehold av veger økte med     
5,4 % fra 4. kvartal 2022 til 4. kvartal 2023. I 2023 var engangsvederlaget kr 5 530. Oppjustert med 
5,4 % blir ny avgift kr 5 829,-. 
 
INNSTILLING: 
Engangsvederlag for medlemskap i vedtektenes § 14 endres fra kr 5 530,- til kr 5 829,- . 
VEDTAK: 
Engangsvederlag for medlemskap i vedtektenes § 14 endres til kr 5 829,-. Ny avgift gjelder fra 
28.03.2024. Forslaget er enstemmig vedtatt.  
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SAK 8: Valg 
Iflg vedtektenes skal årsmøtet i 2024 velge: 
- Styreleder 
- Styremedlem og varamedlem fra Hjellhaugmarka og Akslene 
- Styremedlem og varamedlem fra Øvre Roaldsida 
- To revisorer 
- Valgkomité 2025 med én representant fra hvert av de fire hytteområdene 
 
Møteleder refererte forslag til valg. Valgkomiteen hadde ikke klart å skaffe kandidat til styreleder.  
 
VEDTAK: 
Følgende ble valgt: 
 
Styret: 
Styreleder: Odd Christian Øverland (foreslått av sittende styre under årsmøtet)  
Styremedlemmer: 
Øvre Roaldsida:     Tore Nordstrand  Varamedlem: Frode Skålvik 
Hjellhaugmarka og Akslene:  Fredrik Alvestad  Varamedlem: Yasir Jari 
 
Orrehaugen – ikke på valg: Nils Einar Ringstad  Varamedlem: Jens Opshaug 
Roalden øst – ikke på valg: Dagfinn Helsem   Varamedlem: Pål Ivar Myklebust 
 
Odd Christian Øverland solgte hytta si noen uker før årsmøtet og er således ikke lenger medlem av 
veglaget. I mangel på ny styreleder har sittende styre forespurt Øverland om han vil fungere som 
styreleder mot honnorar. Dette har Øverland vært positiv til. Årsmøte valgte Øverland enstemmig 
med følgende merknader:  
 
Honnorar er satt til 1 kr pr boenhet pr dag. Dvs 365 kr pr boenhet pr år. Med dagens antall boenheter 
tilsvarer dette cirka 55.000 kr. Styreleder skal utføre blant annet disse oppgavene: 
 

- Økonomi og regnskap 
- Lede og administrere styrearbeidet  
- Sørge for oppdatert medlemsregister 
- Følge opp pågående jordskiftesak mot Wollen/Mivo AS vedr anleggsavgift. 

 
Nytt styre må utarbeide modell for honnorar, også for evnt resten av styre. Modell legges fram for 
årsmøte for evnt vedtak.   
 
Revisorer:  
Randi Langlo 
Lars Tore Opshaug 
 
Valgkomité 2025: 
Hjellhaugmarka:  Claus Callsen 
Øvre Roaldsida:  Per Robert Wille   
Orrehaugen:   John Kåre Flo 
Roalden øst:   Hans Morten Midtsand 
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SAK 10: Eventuelt: 
Det ble pekt på at det kan bestilles brøyting for tre veker i slengen. Dette blir for lenge og gjør det for 
lett for enkelte som bestiller maks periode for å unngå behov for bestilling hver helg. Det ble fra 
årsmøte fremstilt et ønske om å redusere denne perioden til en uke. Styret tar kontakt med 
leverandør av appen for å undersøke mulighet for dette.  
 
 
SAK 9: Avslutning 
Møteleder takket for oppmøtet og diskusjonene. Han ønsket alle en fortsatt god påske.  
 
Møtet ble avsluttet kl. 19:25 
 
 
 
 
Protokollen er godkjent: 
 
   
 
 
 
___________________________   ___________________________ 
Pål Myklebust (sign)     John Kåre Flo (Sign)  

   


